
 

PODSUMOWANIE POSIEDZENIA RADY OSIEDLA  
w dniu 15 stycznia 2015 roku. 

1. Rada rozpatrzyła pozytywnie trzy wnioski 

mieszkańców o przyznanie zapomogi (uchwała nr 

1/2015). Głosowanie: za – 15, wstrzymało się – 1. 

2. Dyskutowano na temat propozycji do planu pracy 

Rady Osiedla na 2015 rok. Plany pracy poszczególnych 

komisji rady zostaną przygotowane na kolejne 

posiedzenie rady. 

3. Rada dyskutowała na temat modernizacji altan na 

nieruchomości I. Rozważano zalety i wady altan z 

otworami wrzutowymi. Decyzja w tej sprawie została 

odłożona. 

4. Ustalono listę dyżurów członków Rady na                 

I półrocze 2015 r. Lista jest dostępna w administracji. 

5. Radni utworzyli zespół, którego zadaniem jest 

przygotowanie do budżetu partycypacyjnego 

projektów zlokalizowanych na terenie osiedla. 

Podsumowanie przygotowała  

Komisja Dialogu i Integracji 


